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PROTOKÓŁ Nr LXV/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 13.15 

 

 

Obradom przewodniczył:  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz  

   

 

 Otwarcia obrad LXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów 

i jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących samorządów mieszkańców, radiosłuchaczy 

oraz wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady 

są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  

W chwili otwarcia sesji obecnych było 21 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.     

 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zapytał, czy ktoś ma uwagi do porządku obrad. Nikt z radnych nie 

wniósł żadnych uwag.  

W związku z powyższym poddano pod głosowanie porządek obrad LXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle 

nad Notecią.  

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad LXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na 

lata 2023 – 2040 

c) przekazania petycji według właściwości  

d) przekazania petycji według właściwości  

e) przekazania petycji według właściwości  
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f) przekazania petycji według właściwości  

g) zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/800/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 lipca 2021 r. w 

sprawie ustalenia regulaminu i stawek za korzystanie z roweru miejskiego  w ramach systemu Nakielski 

Rower 

h) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

i) zmieniająca Uchwałę Nr LIX/1183/2022 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 1 grudnia 2022 r. 

w sprawie zaliczenia drogi w Paterku do kategorii dróg gminnych 

j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Lema  

i ul. Baczyńskiego w Nakle nad Notecią 

k) przyjęcia "zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, określenie kryteriów 

pierwszeństwa, w tym określenie zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz obowiązkowej kaucji dla 

lokali mieszkalnych wybudowanych w Nakle nad Notecią w ramach Inwestycji Funduszu Mieszkań dla 

Rozwoju" 

l) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonych w Gabrielinie, obręb Ślesin, gmina Nakło 

nad Notecią 

m) wyrażenia zgody na sprzedaż udziału  w nieruchomości położonej w miejscowości Olszewka nr 50, 

stanowiącego własność Gminy Nakło nad Notecią 

n) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

o) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

p) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

q) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

r) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym 

s) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym 

t) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym 

u) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

v) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

w) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

x) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

y) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

z) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 
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aa) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

bb) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

cc) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

dd) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

ee) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu  

w trybie bezprzetargowym 

ff) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Nakło nad Notecią położonych w obrębie Nakło nad Notecią na rzecz Komunalnego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. w Bydgoszczy  

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022 oraz potrzeby w 

zakresie pomocy społecznej  

6. Informacja dotycząca zasobów pomocy społecznej   

7. Stanowisko Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 kwietnia 2023 roku  w sprawie poparcia inicjatywy 

partnerstwa jednostek samorządu terytorialnego w ramach Europejskiego Korpusu Radnych oraz wyboru 

przedstawiciela 

8. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach i zapytaniach  

9. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

10. Zakończenie obrad 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół z LXIV Sesji 

Rady Miejskiej został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz wyłożony w Biurze Rady 

Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LXIV Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Burmistrz 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Sławomir Napierała. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Do sprawozdania radni zadali następujące pytania:  

 

Radna Katarzyna Borzych-Kubacka poprosiła o podanie informacji na temat „Infokiosku”, a w szczególności 
na czym ma dokładnie polegać. 
Odpowiedzi udzielił Sekretarz Krzysztof Kopiszka. Poinformował, że dzięki temu urządzeniu osoby z różnymi 
niepełnosprawnościami będą mogły dowiedzieć się, w jaki sposób  można załatwić różne sprawy w urzędzie.  
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Radny Daniel Kończak nawiązał do informacji z dnia 19 kwietnia dotyczącej rozstrzygniętego postępowania 

w sprawie rozbudowy placu zabaw na działce ewidencyjnej nr  2814/16 obręb Nakło. Radny poprosił 

o  podanie dokładnej lokalizacji placu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, że plac na którym będą dostawiane urządzenia 

zlokalizowany jest w okolicach ulicy Moniuszki.  

 

Radna Halina Mnichowska poprosiła o podanie dodatkowych informacji na temat kwestii dotyczących 

promowania Noteci, które były tematem rozmów podczas spotkania online z Zarządem Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała. Poinformował, iż podczas zeszłorocznego 

Walnego Zgromadzenia Związku została przyjęta Strategia Rozwoju Związku. W tej strategii bardzo duży 

nacisk jest położony na promowanie walorów Noteci, walorów turystycznych oraz  samorządów 

nadnoteckich. Jednym z elementów jest również certyfikacja produktów, która jest poparta ich 

promowaniem. Dodał, iż Związek umożliwił złożenie wniosków o certyfikację wszystkim gminom 

nadnoteckim, nie tylko członkom Związku. Burmistrz wspomniał także, o złożonych wnioskach na środki 

zewnętrzne, w ramach programu Erasmus. Następnie dodał, że promowanie Noteci odbywa się również 

przez stronę internetową Związku, która została  odświeżona i dostosowana do potrzeb użytkowników, 

a także przez różnego rodzaju wydarzenia kulturalne. Poinformował, że tegoroczne święto Noteci, zostanie 

zorganizowane  w dniu 15 sierpnia w Nakle i będzie połączone z obchodami Święta Wojska Polskiego.  

 

Radny Dariusz Domek w nawiązaniu do konferencji z dnia 18 kwietnia nt. tworzenia stref rozwoju 

gospodarczego, która była dedykowana  przedstawicielom JST w regionie kujawsko-pomorskim,  jak również 

reprezentantom Instytucji Otoczenia Biznesu, zapytał się czy były promowane i przekazywane sprawy 

z terenu gminy Nakło tj.  informacje nt. parku przemysłowego w Paterku. 

Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział, iż nasza gmina była zaproszona do udziału w konferencji jako 

prelegent i poproszona o przedstawienie w jaki sposób gmina przygotowała tereny inwestycyjne oraz je 

promuje. Nasza gmina została podana jako dobry przykład. Jesteśmy małą miejscowością, nieprzyległą do 

autostrady ani do drogi S, a pomimo tych niedogodności jesteśmy oceniani dość wysoko. Ponadto jesteśmy 

gminą atrakcyjną dla potencjalnych przedsiębiorców. Oprócz terenów inwestycyjnych, stawiamy na rozwój 

budownictwa mieszkaniowego, infrastruktury drogowej oraz bazy sportowej. 

 

Ad. 4 a 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1253/2023 i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 b 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na lata 2023 – 2040. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1254/2023 i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1255/2023 i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 d  

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1256/2023 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 e 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1257/2023 i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 f 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1258/2023 i stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 g  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 

XXXVIII/800/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

i stawek za korzystanie z roweru miejskiego  w ramach systemu Nakielski Rower. Do przedstawionego 

projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1259/2023 i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 h 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 

1 km przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1260/2023 i stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt zmieniający Uchwałę Nr LIX/1183/2022 

Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie zaliczenia drogi w Paterku do 

kategorii dróg gminnych. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1261/2023 i stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Lema i ul. Baczyńskiego w Nakle nad 

Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1262/2023 i stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia "zasad 

przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, określenie kryteriów pierwszeństwa, w tym 

określenie zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych 

wybudowanych w Nakle nad Notecią w ramach Inwestycji Funduszu Mieszkań dla Rozwoju". Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1263/2023 i stanowi załącznik nr 26 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4l 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości położonych w Gabrielinie, obręb Ślesin, gmina Nakło nad Notecią.  Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1264/2023 i stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż udziału  w nieruchomości położonej w miejscowości Olszewka nr 50, stanowiącego własność Gminy 

Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1265/2023 i stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4n 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1266/2023 i stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4o 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1267/2023 i stanowi załącznik nr 34 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4p 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1268/2023 i stanowi załącznik nr 36 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4q 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1269/2023 i stanowi załącznik nr 38 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4r 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1270/2023 i stanowi załącznik nr 40 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4s 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1271/2023 i stanowi załącznik nr 42 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4t 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1272/2023 i stanowi załącznik nr 44 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4u 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1273/2023 i stanowi załącznik nr 46 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4v 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1274/2023 i stanowi załącznik nr 48 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4w 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1275/2023 i stanowi załącznik nr 50 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4x 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym wraz 

z autopoprawką, która stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1276/2023 i stanowi załącznik nr 53 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4y 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1277/2023 i stanowi załącznik nr 55 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4z 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1278/2023 i stanowi załącznik nr 57 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4aa 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1279/2023 i stanowi załącznik nr 59 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4bb 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1280/2023 i stanowi załącznik nr 61 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4cc 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1281/2023 i stanowi załącznik nr 63 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4dd 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1282/2023 i stanowi załącznik nr 65 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4ee 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1283/2023 i stanowi załącznik nr 67 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4ff 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Nakło nad 

Notecią położonych w obrębie Nakło nad Notecią na rzecz Komunalnego Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej Spółka z o.o. w Bydgoszczy. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXV/1284/2023 i stanowi załącznik nr 69 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, że Sprawozdanie 

z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022 oraz potrzeby w zakresie pomocy 

społecznej zostało przygotowane i szczegółowo omówione na wszystkich komisjach przez Dyrektora Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Ewę Tadrowską. Podczas sesji nikt z radnych nie miał pytań. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż Informacja dotycząca zasobów pomocy 

społecznej została przygotowana i szczegółowo przedstawiona na wszystkich komisjach przez Dyrektora 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Ewę Tadrowską. Do przedstawionej informacji nikt nie 

miał pytań. Informacja stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za przygotowanie sprawozdania i informacji oraz za 

uczestnictwo na komisjach.  

 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad jest 

przyjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią w sprawie poparcia inicjatywy partnerstwa 

jednostek samorządu terytorialnego w ramach Europejskiego Korpusu Radnych oraz wyboru przedstawiciela.  

W kwestii wyjaśnienia dodał, że z inicjatywą zwrócił się Pełnomocnik Marszałka Województwa Kujawsko-

Pomorskiego ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego Pan Andrzej Potoczek. Celem tej 

inicjatywy jest poszerzenie zakresu podmiotów uczestniczących w pracach Forum Samorządowego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego oraz rozwijanie partnerstwa na rzecz rozwoju lokalnego. Projekt tego 

stanowiska został wypracowany na spotkaniu, w którym brali udział przewodniczący oraz przedstawiciele rad 

gmin. W dalszej części wypowiedzi  Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował również, 

że wspomniane stanowisko zostało przekazane radnym do zapoznania się.  Każda gmina, która wyrazi wolę 

przystąpienia do tej inicjatywy musi wskazać swojego delegata. Następnie dodał, że zgłosiło się dwoje 

radnych, którzy chcieliby reprezentować Radę Miejską w Nakle nad Notecią w Europejskim Korpusie Radnych  

tj. Pan Antoni Żygowski i Pani Katarzyna Borzych – Kubacka.  

 

Głos zabrał radny Sławomir Krainski. Zapytał się dlaczego jest tworzone kolejne ciało doradcze i jakie koszty 

są z tym związane. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski. Poinformował, że wszystkie 

informacje dotyczące tej inicjatywy zostały szczegółowo wyjaśnione w piśmie od pełnomocnika, które 
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zostało przekazane radnym. Członkowie tego korpusu będą uczestniczyć w różnego rodzaju spotkaniach 

dotyczących wsparcia unijnego oraz seminariach, a zdobytą wiedzę i informacje będą przekazywać w swoich 

lokalnych samorządach. Jeżeli chodzi o koszty to nie będą pobierane żadne składki, a ewentualne koszty jakie 

mogą się pojawić będą związane z oddelegowaniem radnego. 

 

Radny Sławomir Krainski zapytał się o jakiego rodzaju środkach unijnych mówimy. Czy są to środki 

pozostające w dyspozycji marszałka województwa czy rządu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że takiej szczegółowej wiedzy nie posiada. W domyśle 

możemy mówić o środkach unijnych, które można pozyskać na podstawie obecnej perspektywy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem do kandydatów 

czy nadal wyrażają zgodę na udział w tej inicjatywie. 

Radny Antoni Żygowski wyraził zgodę na kandydowanie. Następnie poprosił o wyłączenie z głosowania na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym. 

Radna Katarzyna Borzych-Kubacka również wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Głos zabrał radny Jan Marciniak zasugerował aby w tej sytuacji przeprowadzić głosowanie tajne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, że ustawa o samorządzie gminnym określa 

w jakich sytuacjach można przeprowadzić głosowanie tajne. Następnie poprosił o zabranie głosu przez panią 

Mecenas. 

 

Radny Sławomir Krainski w związku z wątpliwościami jakie się pojawiły odnośnie finansowych aspektów 

działania w imieniu Klubu PiS zawnioskował o zdjęcie punktu z porządku obrad i przesunięcie na kolejne 

obrady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski po konsultacji z Panią Mecenas Elżbietą Manicką 

poinformował, że tak jak wcześniej wspominał ustawa o samorządzie gminnym jasno określa w jakich 

sytuacjach można przeprowadzić głosowanie tajne. Dlatego nad wyborem kandydatury zostanie 

przeprowadzone głosowanie jawne. Następnie dodał, że wniosek radnego Sławomira Krainskiego zostanie 

poddany pod głosowanie. Jednocześnie zwrócił uwagę, że w otrzymanym piśmie został wskazany termin do 

końca kwietnia na zajęcie przez radę stanowiska. Informacja na temat podjęcia inicjatywy została przekazana 

radnym już w miesiącu marcu i została pozytywnie zaopiniowana przez wszystkie komisje.  Dlatego ten punkt 

znalazł się w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Głos zabrał radny  Jan Światłowski. Stwierdził, że jest to sprawa oczywista, że chcemy oddelegować członka 

naszej rady do udziału w takim gremium. Wiadomym jest, że ewentualne poniesione koszty będą związane 

z wystawioną delegacją dla przedstawiciela. Radny zasugerował, aby dokonać analizy naszego udział 

w różnych związkach i stowarzyszeniach, a co za tym idzie dokonać również analizy jakie korzyści z tego 

tytułu osiągamy. Na koniec swojej wypowiedzi zaznaczył, że wybieramy tylko delegata. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski jeszcze raz powtórzył, że z tą inicjatywą wystąpił urząd 

marszałkowski, a rada po wyrażeniu woli przystąpienia do tej inicjatywy ma wybrać ze swojego grona 

delegata. To do od nas zależy czy chcemy mieć swojego delegata w tym korpusie. 
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Radny Sławomir Krainski wyraził swoje obawy związane z przystąpieniem do Europejskiego Korpusu 

Radnych, a także obawy związane z kwestiami finansowymi i ewentualnym przekroczeniem kompetencji. 

Następnie zapytał się czy rzeczywiście musimy przystąpić do każdego stowarzyszenia, które jest nam 

zaproponowane.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zakończył dyskusję. 

W podsumowaniu poinformował, iż tworzony korpus radnych nie jest stowarzyszeniem ani organem 

decyzyjnym. Jego działalność będzie czysto informacyjna. Wybrany delegat będzie przekazywał otrzymane 

informacje w swoim środowisku lokalnym. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Sławomira Krainskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt.7. 

„Za” zdjęciem punktu głosowało 4 radnych. 17 głosów „przeciw”. Nikt nie „wstrzymał się” od głosu. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Antoniego Żygowskiego. 

„Za” kandydaturą Antoniego Żygowskiego głosowało 5 radnych. 15 głosów „przeciw”. Nikt nie „wstrzymał 

się” od głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie kandydaturę radnej 

Katarzyny Borzych-Kubackiej. 

„Za” kandydaturą Katarzyny Borzych-Kubackiej głosowało 15 radnych. 3 osoby głosowały „przeciw”. 2 osoby 

„wstrzymały się” od głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, że na przedstawiciela Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią w Europejskim Korpusie Radnych została wybrana radna Katarzyna Borzych-Kubacka. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie 

Stanowisko Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie poparcia inicjatywy 

partnerstwa jednostek samorządu terytorialnego w ramach Europejskiego Korpusu Radnych oraz wyboru 

przedstawiciela.  

 „Za” przyjęciem Stanowiska głosowało 16 radnych. Głosów „przeciw” nie było. 5 osób „wstrzymało się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu. 

Stanowisko zostało przyjęte i  stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.  

 

Głos zabrała radna Katarzyna Borzych-Kubacka. Podziękowała za poparcie jej kandydatury. Obiecała godnie 

reprezentować Radę Miejską w Nakle nad Notecią oraz merytorycznie i rzetelnie przekazywać zdobyte 

informacje. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do Biura Rady wpłynęła wspólna interpelacja radnych 

Daniela Kończaka i Antoniego Żygowskiego w sprawie ograniczenia prędkości do 40 km/h na ulicy 

Mroteckiej. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy bieżące rady. Poinformował, iż Radni Rady 

Miejskiej w okresie między sesyjnym uczestniczyli m.in.: 

1) 31 marca  w uroczystym wręczeniu nagród za wybitne osiągnięcia sportowe w 2022 roku  

2) 1 kwietnia w  II. Memoriale im. Jacka Jaskólskiego w Pływaniu Dzieci i Młodzieży 

3) 13 kwietnia w  83. rocznicy zbrodni katyńskiej  

4) 14 kwietnia w spotkaniu Sołtysów 

5) 22 kwietnia w 78.rocznicy wyzwolenia niemieckiego obozu „Potulice – Lebrechtsdorf”  

6)  25 kwietnia w Forum Innowacji Województwa Kujawsko-Pomorskiego w KPODR w Minikowie 

7)  zebraniach sołeckich oraz samorządów mieszkańców  

 

Następnie Przewodniczący przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych w terminie do 30 

kwietnia. 

 

Ad.9 

Radny Daniel Kończak wnioskował o montaż 2 progów zwalniających na ul. Kochanowskiego.  

 

Radna Anna Karolczak – złożyła pisemny wniosek w sprawie sprawdzenia jakości wody dostarczanej przez 

KPWiK w Szubinie. Wniosek stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Zdzisław Sell – złożył pisemny wniosek w sprawie poszerzenia działalności systemu Nakielski Rower 

o kolejne stacje w Paterku. Wniosek stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu. 

Odpowiedzi udzielił  Z-ca Burmistrza Piotr Kalamon, który poinformował, że poszerzenie działalności 

o kolejne stacje może nastąpić dopiero po zakończeniu obecnego programu. System Nakielski Rower  

obowiązuje tylko dla terenu miasta Nakła. Na dzień dzisiejszy nie ma możliwości prowadzenia dwóch 

systemów. 

 

Radna Katarzyna Borzych-Kubacka podziękowała mieszkańcom za uczestnictwo w zebraniu Samorządu 

Mieszkańców nr 4 w Nakle. Poinformowała, że będzie interweniowała w sprawie złożonych wniosków 

podczas zebrania. Poruszyła problem braku chodnika, który połączyłby ul. Zanotecie z ul. Poznańską oraz 

zaproponowała budowę kładki umożliwiającej połączenie ul. Zanotecie z ul. Hallera.  

 

Radny Ryszard Kubiak poinformował, że podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej poruszono temat 

postawienia dodatkowej stacji rowerowej w Paterku. Pan Malagowski wyjaśnił, że istnieje taka możliwość ale 

po zakończeniu obecnie obowiązującego programu. Następnie dodał, że podczas posiedzenia komisji nie 

została podjęta żadna uchwałą w tym temacie. 

 

Radna Halina Mnichowska prosiła o sprawdzenie hydrantów na wsiach, w szczególności tych które kończą 

całą sieć wodociągową na wsiach. Prosiła o szczególne sprawdzenie hydrantu w Michalinie.  
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Radny Szymon Karolczak prosił o wyremontowanie lub zdemontowanie trampoliny na Nakielskich 

Łazienkach.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował o uroczystościach zawiązanych z obchodami 
Święta Narodowego 3 Maja oraz o zaplanowanych wydarzeniach towarzyszących. 
 

 

 

Ad. 10 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 13.15 zakończył obrady LXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz      Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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